
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BA
Hvordan vil regeringen sikre, at der fremadrettet er åbenhed om og ligger et
gennemarbejdet beslutningsgrundlag og en konsekvensvurdering bag modta-
gelsen af store fondsdonationer i det offentlige, som har direkte betydning for
indretningen af og prioriteringen i vores fælles sundhedsvæsen, som det for
nylig har været tilfældet med Novo Nordisk Fondens bevilling til regionerne på
diabetesområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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